
 

Agenda veegcommissie Stad en Ruimte / 

Commissie Mens en Samenleving op 11 en 13 december 2018 

 

Datum 11 +13 -12-2018 

Tijd 11 december: aanvang: 19.30u 

13 december: 3 dagdelen, aanvang om 9.30u. 13.30u en 20.00u 

Locatie Raadszaal, Varrolaan 100 

Voorzitter Voorzitter commissie 

Omschrijving Uitnodiging voor de openbare vergadering van de veegcommissie Stad en 

Ruimte/Mens en Samenleving, die wordt gehouden op dinsdagavond 11 

december en op donderdagochtend, -middag en -avond van 13 december 

2018. 

De vergadering vindt plaats in de raadszaal van de Varrolaan 100. Per 

vergaderpunt is indicatief het behandeltijdstip opgenomen. De leden van het 

college zijn uitgenodigd om aanwezig te zijn bij de behandeling van de 

onderwerpen die betrekking hebben op hun portefeuille. 

 

 

 Dinsdagavond 11 december 2018 

  

1 

 

Opening 

2 

 

Vaststellen agenda en inventarisatie te bespreken agendapunten 

De commissie heeft op dinsdagavond 11 december de agenda van de 

vergadering van 11/13 december 2018 vastgesteld.  

Er zijn een aantal wijzigingen:  

Op de agenda van 11 december:  

Agendapunt 6 - Raadsvoorstel Derde technische begrotingswijziging Dit 

agenda is als A-punt doorgeschoven naar de raad van 20 december.  

Op de agenda van 13 december:  

Agendapunt 8 - Raadsvoorstel Vaststellen Verordening Jeugdhulp 2019 en 

Agendapunt 9 – Raadsvoorstel Vaststellen Verordening Maatschappelijke 

Ondersteuning 2019 worden gezamenlijk in 60 minuten behandeld. 

Agendapunt 10 – Sportaccommodaties. Dit agendapunt wordt verplaatst naar 

een later tijdstip.  

Agendapunt 11 - Raadsvoorstel Rekenkameronderzoek ‘Samen Sturen’. De 

commissie zal eerder aanvangen om 13.30u. 
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3 

 

Verslagen 

Het verslag van de openbare commissie Stad en Ruimte van 15 november 

2018, ter vaststelling 

Het verslag van de openbare commissie Stad en Ruimte van 20 november 

2018, ter vaststelling 

Het verslag van de openbare commissie Mens en Samenleving van 13 

november 2018, ter vaststelling 

Het verslag van de openbare commissie Mens en Samenleving van 22 

november 2018, ter vaststelling. 

 

4 

 

Vaststellen toezeggingenlijst 

Ter vaststelling. 

De lijst is alfabetisch gesorteerd op portefeuille. 

 

5 

 

Raadsbrief Nieuw beleid amateurkunsteducatie en positie Utrechts Centrum 

voor de Kunsten 

19.30 - 21.15 uur. 

Beleidsveld: Onderwijs/cultuur - wethouder Klein 

Beantwoording college. 

( De fracties hebben hun inbreng gedaan tijdens de commissie Mens en 

Samenleving van 22 november 2018). 

 

Geagendeerd door E. Bijsterbosch (D66), M. Deldjou Fard (GroenLinks), R. 

Streefland (ChristenUnie), de fractie van Student & Starter, H. Assen (PvdA), R. 

Wiegant (SP), de fractie van DENK. 

Het college heeft besloten dat de subsidieverlening aan het Utrechts Centrum 

voor de Kunsten (UCK) per juli 2019 stopt, waardoor het UCK komende zomer 

ophoud te bestaan. Het college gaat nu aan de slag met het opstellen van een 

uitgangspuntennotitie en het uitwerken van de kaders voor de beschikbare 

subsidie voor amateurkunsteducatie. De fracties van D66, GL, CU, S&S en PvdA 

willen hiervoor graag het volgende aan het college meegeven: 

1. De fracties willen in gesprek over de rol en positie van de huidige 

werknemers en werkzame ZZP’ers. 

2. De fracties willen ideeën meegeven over hoe de stad en andere culturele 

partijen betrokken kunnen worden in het proces dat het college beschrijft in de 

raadsbrief. 

3. De agenderende fracties willen weten of het haalbaar is om in elk geval in 

maart 2019 duidelijkheid te hebben over welke partijen in september 2019 aan 

de slag kunnen gaan. 

4. De agenderende fracties vinden het belangrijk dat er zoveel mogelijk 
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alternatieven klaar staan in september 2019. Indien niet het gehele (nieuwe) 

aanbod er kan staan in september 2019, dan zien zij het als wenselijk dat er in 

elk geval een deel al van start kan om zoveel mogelijk continuïteit te bieden 

voor cursisten en docenten. 

5. Met name de ZZP’ers die individuele lessen geven bij het UCK hebben vaak 

een kwetsbare arbeidsmarktpositie. De agenderende fracties willen van het 

college weten welke mogelijkheden tot het collectief organiseren van zaken 

(zoals bijvoorbeeld verzekeringen) zij bereid is om te bieden aan ZZP’ers die 

zich als collectief inschrijven op een (deel) van het 

amateurkunsteducatieaanbod in de uitvraag. 

6. De fracties willen dat in de uitgangspuntennotitie expliciet wordt gemaakt 

hoe de toegankelijkheid van het amateurkunsteducatieaanbod geborgd gaat 

worden, niet alleen als het gaat om locatie (in de wijk), maar ook als het gaat 

om kosten (tarieven). 

7. De fracties willen weten hoe het college de vindbaarheid van het aanbod 

gaat organiseren. Welke ideeën zijn daarover, naast het inrichten van een 

(online) platform? 

8. De fracties willen graag weten welke plannen het college heeft voor de 

bestemming van het pand aan het Domplein. 

 

Daarnaast agenderen de fracties van de PvdA en S&S het volgende: 

Het UCK bedient nu zo’n 6000 cursisten via amateurkunsteducatie en tientallen 

scholen via onderwijseducatie. Zij vinden het enorm treurig dat het zo ver is 

gekomen. Verrassend is het niet nadat uit eerdere sectoranalyses bleek dat 

voor een vitaal UCK 200.000 euro extra subsidie per jaar en incidenteel 1,8 

miljoen euro nodig was. De fracties hebben de volgende vragen en 

bespreekpunten over dit besluit en de toekomst: 

1. Hoe kijkt het college naar de eigen positie die het de afgelopen jaren heeft 

ingenomen aangaande het UCK? 

2. Hoe denkt het college over het subsidieplafond van 975.000 euro en wat 

daarvoor geboden moet worden, rekening houdend met een groeiende stad en 

een meegroeiend cultuurbudget, met de sectoranalyse van BMC en met de 

verstrekte subsidie in andere steden? 

3. Behoort een doorstart van het UCK tot de mogelijkheden? 

4. Om uitval te voorkomen vanaf het schooljaar 2019/2020 moet voor 

cursisten ruim voor de zomer duidelijk zijn waar en bij wie cursisten vanaf 

september terecht kunnen. Een ambitieuze doelstelling aangezien het nu 

november is. Onze vraag hierbij is hoe reëel deze termijnstelling is, ervan 

uitgaande dat uitval van cursisten voorkomen moet worden. 

5. Voor cultuureducatie geldt hetzelfde. Bij scholen die nu van het UCK 
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cultuureducatie afnemen naar tevredenheid, bestaat zorg over het aanbod 

vanaf het nieuwe schooljaar. Wij delen die zorg en zijn benieuwd naar de visie. 

 

De fractie van de SP sluit zich aan bij beide sets vragen. 

 

5.1 

 

Raadsbrief Beantwoording technische vragen Nieuw beleid 

amateurkunsteducatie en positie Utrechts Centrum voor de Kunsten; 

16112018 

Beleidsveld: Onderwijs/cultuur - wethouder Klein 

 

5.2 

 

Raadsbrief Technische beantwoording vragen nieuw beleid 

amateurkunsteducatie en UCK; 04122018 

Beleidsveld: Onderwijs/cultuur - wethouder Klein 

 

6 

 

Raadsvoorstel Derde technische begrotingswijziging 2018 

21.15 - 21.30 uur. 

Beleidsveld: Financiën - wethouder Klein 

 

Het voorstel voor de derde technische begrotingswijziging 2018 is besproken 

in de subcommissie Controle & Financiën op 29 november 2018. Bijgevoegd is 

het strekt ter vervanging van bijlage ‘Derde begrotingswijziging 2018’ bij het 

raadsvoorstel alsmede het concept verslag van heel deel van de vergadering 

waarin het voorstel is besproken. Deze kunt u desgewenst bij behandeling van 

de 3e technische wijziging betrekken. 

 

7 

 

Raadsbrief Toekomst Cliëntenraad Participatiewet 

21.30 -22.30 uur 

Beleidsveld: Werk en inkomen- wethouder Voortman 

 

Geagendeerd door R. van der Zweth ( PvdA), J.  Kleinrensink (GroenLinks), S. 

van Waveren (CDA) 

De fracties van de PvdA, GroenLinks en het CDA agenderen de Raadsbrief 

Toekomst Cliëntenraad Participatiewet voor de bespreking in de commissies. 

Dit n.a.v. het besluit de benoeming van de leden van de Cliëntenraad in te 

trekken. De fracties willen in gesprek over de volgende punten: 

• Hoe er tot voorliggend besluit is gekomen om de Cliëntraad op te heffen en 

hoe dit zich verhoudt tot de verordening aangenomen door de raad. 

• Waarom is gekozen voor het opheffen van de Cliëntenraad als geheel en niet 

voor een doorstart met bestaande structuren? 

• De noodzaak om goed invulling te geven aan tussentijdse 
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vertegenwoordiging, over hoe dit er mogelijk uit komt te zien en hoe 

gemeenteraad en andere betrokkenen hier een rol in gaan spelen. 

• Welke leerpunten worden getrokken voor de gemeente? 

 

 Donderdagochtend 13 december 2018 

  

8 

 

Raadsvoorstel Vaststelling Verordening Jeugdhulp 2019 

9.30-10.00 uur. 

Beleidsveld: Jeugd en Jeugdzorg - wethouder Everhardt 

 

De Jeugdwet bepaalt dat de raad in een verordening richtinggevende kaders 

voor het uitvoeren van de wet vastlegt. Het is gebruikelijk om na enige tijd 

uitvoering te geven aan de verordening, te bezien of aanpassingen nodig zijn. 

De Verordening Jeugdhulp 2019 bestaat uit een zorginhoudelijke toevoeging 

en een aantal (technische) aanpassingen, waaronder; 

• de mogelijkheid om via een pgb Vaktherapie als onderdeel van 

specialistische jeugdhulp in te kopen 

• het college de mogelijkheid bieden een toezichthouder op naleving van de 

jeugdwet en deze verordening aan te wijzen. 

• toepassing van art. 5.1 van de verordening raadgevend referendum, 

waardoor de verordening jeugdhulp 2019 per 1 januari 2019 in werking treedt. 

Bij de verordening horen nadere regels en het financieel besluit die het college 

heeft vastgesteld onder voorbehoud van de vaststelling van de verordening. De 

raad hoeft daarover geen besluit te nemen. 

 

9 

 

Raadsvoorstel Vaststelling Verordening maatschappelijke ondersteuning 2019 

10.00 - 10.30  uur 

Beleidsveld: Maatschappelijke ontwikkeling - wethouder Van Ooijen 

 

Met dit raadsvoorstel wordt de manier waarop de Wmo-tarieven wordt bepaald 

vastgesteld. Directe aanleiding tot dit voorstel waren o.a.: 

- dat nieuwe jurisprudentie bepaald dat de manier waarop tot de Wmo-

tarieven wordt gekomen door de gemeenteraad moet worden vastgesteld en 

- dat conform het regeerakkoord naar verwachting per 1 januari 2019 een 

zogenaamd landelijk abonnementstarief voor Wmo-voorzieningen wordt 

ingevoerd, als onderdeel van een pakket aan maatregelen om stapeling van 

eigen betalingen voor zorg en ondersteuning te beperken. 

 

10 Sportaccommodaties 
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 Dit punt wordt doorgeschoven naar een volgende commissie. 

 

Beleidsveld: Sport - wethouder Van Ooijen 

Geagendeerd door H. Bakker (D66), T. Sturkenboom (Student&Starter), J.  

Kleinrensink (GroenLinks), T. Meerding (VVD), J. Wijmenga (ChristenUnie), R. 

van der Zweth (PvdA). 

Het nieuwe tarievenbeleid voor sportaccommodaties bestaat nu een jaar. Het is 

niet zonder slag of stoot vastgesteld. Enkele clubs waren uitgesproken 

tegenstander. De agenderende fracties vinden het belangrijk goed vinger aan 

de pols te houden. Ze hebben om die reden een RIB met betrokkenen hierover 

georganiseerd op 29 november jl.  Uit de RIB en de raadsbrieven over het 

nieuwe tarievenbeleid, komen de volgende punten naar voren die de fracties in 

de commissie willen bespreken: 

- Het nieuwe tarievenbeleid is netjes doorgevoerd door de gemeente maar kent 

(nog) weinig ‘winnaars’. De fracties horen graag van de wethouder hoe hier de 

komende periode geoogst gaat worden. 

- Hiermee samenhangend, de binnensport kan zich vanwege de naar hun 

smaak hoge prijzen moeilijke staande houden t.o.v. de buitensporten. 

Aangezien de wachtlijsten juist zijn in de buitensporten voetbal en hockey, 

willen de fracties de mogelijkheden bespreken wat (op termijn) aan de positie 

van de binnensport te doen is. 

- Uit de RIB kwam naar voren dat het voor sommige sportverenigingen door 

hogere tarieven dan wel verhoogde tarieven lastiger is om kinderen waarvan de 

ouders gebruik maken van de U-pas te bereiken en/of diverse doelgroepen 

aan te spreken. Wat kan de gemeente hierin doen? 

- De beweging van spelen op zaterdag naar spelen op zondag is wat betreft 

voetbal een lastige. Hier lijkt ook de KNVB debet aan. De fracties willen van het 

college horen wat ervanuit de gemeente hierop mogelijk is, hetzij voor junioren 

hetzij voor senioren. 

- De fracties willen in gesprek over mogelijkheden voor betere samenwerking 

in capaciteitsgebruik tussen ‘burger’-sport en studentensport (n.a.v. de RIB 

Ruimte voor sport van 6 september jl.). 

- Zij willen in gesprek over de mogelijkheden en onmogelijkheden voor het 

creëren van extra (tijdelijke) capaciteit voor sporten met wachtlijsten. 

- De nieuwe BTW-regelgeving en hoe sportclubs in Utrecht hierin worden 

geholpen door de gemeente. Hiervoor zijn afhankelijk van het al dan niet reeds 

beschikbaar zijn van een raadsbrief hierover. De agenderende fracties zijn zich 

hiervan bewust. 

 

10.1 

 

Raadsbrief Bezetting sportaccommodaties 
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Beleidsveld: Sport - wethouder Van Ooijen 

 

10.2 

 

Beantwoording SV 2018, nr. 120 over vervanging van kunstgrasvelden 

Beleidsveld: Sport - wethouder Van Ooijen 

 

10.3 

 

Effecten tarievenbeleid sportaccommodaties 

Beleidsveld: Sport - wethouder Van Ooijen 

 

 Donderdagmiddag13 december 2018 

  

11 

 

RV Rekenkameronderzoek: ‘Samen sturen. Onderzoek naar de bestuurlijke en 

ambtelijke aansturing voor de realisatie van de Uithoflijn’ 

13.30 - 17.00 uur 

Beleidsveld: Mobiliteit - wethouder van Hooijdonk;  

Stationsgebied - wethouder Everhardt 

 

 Donderdagavond 13 december 2018 

  

12 

 

Raadsvoorstel Vaststellen Verordening tot tweede wijziging van de 

huisvestingsverordening Regio Utrecht 2015, gemeente Utrecht 

20.00 - 20.30 uur 

Beleidsveld: Wonen - wethouder Diepeveen 

 

Sinds 1 januari 2016 geldt er nieuw gemeentelijk beleid voor het omzetten en 

splitsen van woningen. Dit beleid heeft als doel het omzetten en splitsen van 

woningen strikter te reguleren om de leefbaarheid in diverse wijken beter te 

beschermen. De Utrechtse regels over splitsen en omzetten worden vastgelegd 

in de Huisvestingsverordening Regio Utrecht. In 2017 is het beleid omzetten en 

splitsen geëvalueerd, met als aanbeveling het aanpassen van de WOZ-

waardegrens voor de schaarse woningvoorraad aan de ontwikkelingen op de 

woningmarkt. Het college van burgemeester en wethouders stelt met dit 

raadsvoorstel de raad voor te besluiten om de huidige schaarstegrens in de 

Regionale Huisvestingsverordening van € 305.000,- (WOZ-waarde) te verhogen 

met de gemiddelde WOZ-waardestijging over 2016 en 2017 naar € 376.803,- 

en daarmee aan te passen aan de stijging van de woningprijzen. Daarnaast 

worden een aantal technische wijzigingen voor de Huisvestingsverordening 

voorgesteld. De inhoudelijke discussie over de schaarstegrens in de 

Huisvestingsverordening in onderlinge relatie met de twee andere 

aanbevelingen uit de evaluatie wordt in het traject van de woonvisie 
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en in de regionale afstemming over de bredere herziening van de regionale 

Huisvestingsverordening per 1 juli 2019 meegenomen. 

 

13 

 

Woonvisie en Stadsakkoord Wonen 

20.30 - 22.15 uur 

Beleidsveld: Wonen - wethouder Diepeveen 

 

Geagendeerd door H. Dekker-Abdulaziz (D66), A. Sasbrink (PvdD), F. de 

Koning (GroenLinks) 

Het proces rondom de woonvisie start in januari 2019. Behandeling van de 

Raadsbrief Inhoudelijke thema’s en procesindeling Woonvisie en Stadsakkoord 

in de commissie in december 2018 is wenselijk omdat de fracties van D66, 

Partij voor de Dieren en GroenLinks op deze manier richting kunnen geven aan 

de inhoud en het proces van de nog te vormen woonvisie. 

 

13.1 

 

Raadsbrief Inhoudelijke thema’s en procesindeling Woonvisie en Stadsakkoord 

13.2 

 

Raadsbrief Voortgangsrapportage prestatieafspraken en stand sociale 

huurwoningmarkt 

 

 

 


